

聖地牙哥北郡中文學校
二零一六年十二月十七日

老師：
班級：

第十四週 學校聯絡事項

- 一、12/24 及 12/31/2016 連續兩週放寒假。1/7/2017 恢復上課。祝大家假期平安愉快！
- 二、即席演講比賽將於 1/7/2017 1:40pm 抽籤，地點：辦公室 #703。比賽日期 1/14/2017。
- 三、新春園遊會(1/28/2017)預售票已開始出售，請大家向各班家長代表或至辦公室 (#703) 購買。預購時將取得兌換券 Vouchers(s)，於園遊會當天憑兌換券 Voucher(s) 兌換成小票，即可使用。凡於 1/21/2017 當天或以前購買者均有 10% 折扣，請大家踴躍購買。
- 四、本學年度演講及即席演講比賽報名已經開始，請至下列網址報名：演講：<https://goo.gl/forms/n7ftj7KkVNVGPfTg1>；即席演講比賽：<https://goo.gl/forms/H5SQymUrHMN1TKPo2>。
12/17 (6pm) 報名截止。1/7/2017 抽籤，1/14/2017 (全天) 比賽。比賽辦法請查看學校網站 <http://northcountychineseschool.org>。比賽相關之問題請電郵比賽召集人：楊倩怡女士，nccs.Speech@gmail.com。即席演講比賽：教務組 - 沈怡君，academic.nccs@gmail.com。
- 五、部分學分班將於 01/15/17，在北郡文教中心上文化課，詳細時間請洽各學分班老師。
- 六、請家長填寫上學期家長意見調查表，中文：<https://goo.gl/forms/Q7CNPfSThgRwkMXI3>

Weekly Bulletin:

12/17/2016

1. No school on 12/24 and 12/31/2016 (two weeks of winter break). Classes resume on 1/7/2017. Wish you and your family a great holiday season!
2. Impromptu Speech Contest: the number drawing date is on 1/7/2017 1:40pm in school office room #703, and the contest day will be on 1/14/2017.
3. Chinese New Year Carnival tickets are available for pre-sale purchase until 1/21/2017. Please support our school by purchasing the vouchers from the room parents or at the PTA office (#703), 10% discount will apply during the pre-sale period, if purchased on or before 1/21/2017.
4. The online registration for the Speech(<https://goo.gl/forms/n7ftj7KkVNVGPfTg1>) & Impromptu Speech Contest (<https://goo.gl/forms/H5SQymUrHMN1TKPo2>) has started. The deadline to register is 12/17, 6:00pm, and the contest day is on 1/14/2017 (whole day event). Details can be found on the school web site. Please direct your question(s) to the Committee Chair, Ms. Shirley Young at nccs.Speech@gmail.com. Impromptu Speech Contest: Jessica Chu at academic.nccs@gmail.com.
5. Some credit classes will meet on 01/15/17, at SDCCA Learning Center, please contact your teacher for meeting time and details.
6. Please do North County Chinese School 2016-2017 1st Semester Parent Survey form <https://goo.gl/forms/VX9Jdt2V2fJhEbw02>

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____